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Protokoll medlemsmöte Solna-Sundbybergs brukshundklubb                     
Klubbstugan Solna lördag den 1 oktober 2022 kl. 12.00 

§ 1 Mötets öppnande 

Lokalklubbsordförande Agneta Lundström hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes till 19 röstberättigade medlemmar (Bilaga 1). 

§ 3 Val av mötesordförande 

Agneta Lundström valdes till mötesordförande. 

§ 4 Anmälan om mötessekreterare 

Eva Löfbom utsågs till mötessekreterare. 

§ 5 Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordföranden ska justera 
protokollet 

Anna Lindstedt och Malin Bergh valdes till justerare och rösträknare. 

§ 6 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av personer enligt § 7 moment 2 i stadgarna 

Ingen person har närvaro- och yttranderätt men inte rösträtt. 

§ 7 Fråga om vårmötet har blivit stadgeenligt utlyst 

Mötet konstaterade att höstmötet blivit stadgeenligt utlyst. 

§ 8 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 

§ 9 Ekonomisk rapport 

Annika Jansson meddelade att det finns 197 196,17 kronor på sparkontot och 145 003,65 kronor på 
plusgirokontot. Ekonomin är bra för tillfället. Men de höga elpriserna kommer att öka kostnaderna 
för elen. Ett antal åtgärder har därför vidtagits. Värmen i kansliet, undervisningslokalen och ÖLO:s 
lokal har stängts av. I de två förstnämnda kommer det att behövas underhållsvärme i vinter för att 
inte maskiner ska skadas. I klubbstugan har värmen sänkts till 17 grader. Glödlampor ska bytas ut 
mot LED-lampor. Satsningar som väntar är belysning på planerna, ny golvmatta i klubbstugan och att 
laga hålen i vägen. 

Kajsa Lindholm och Pernilla Kaskett anlände under denna punkt. 

§ 10 Rapporter från sektorer, kommitté och arbetsgrupper. 

HUS: Målet för sektorn ligger över budget. De temadagar som anordnats (spår, tandhälsa) har varit 
uppskattade. Medlemmarna uppmuntrades att komma med idéer om vilka ämnen som kan vara 
intressanta, och vindlära och specialsök föreslogs på mötet. 
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TÄS: TÄS saknar en sektorsansvarig. Sektorn har under året anordnat flera tävlingar, däribland 
klubbens första IGP-tävling. 
 
RUS: Sektorn har anordnat två MH. En informationskväll om MH har anordnats och av de 14 
deltagarna var intresset stort för att gå vidare med figurantutbildning. Ambitionen är att få till en MT-
bana på klubben. 
 
TJHS: Verksamheten ligger nere just nu. 
 
Rally: Kurser och öppen träning har hållit.  
 
Agis: Kurser och öppen träning har hållits. Sektorn behöver säkerställa att det finns instruktörer även 
fortsättningsvis. 
 
IGP/BSL: Det har hållits öppen träning hela året. 
 
NW: En tävling i specialsök har anordnats.  
 
PUK: Förutom insatser för att minska elkostnaderna har styrelsen arbetat för att soptunnorna ska 
tömmas enligt avtal. En städdag bör genomföras och hålen i vägen ska fyllas igen. Möjligheten att 
samarbeta med ridklubben kring snöröjning ska undersökas. 
 
Staffan Nordin anlände under punkten. 
 
§ 11 Information om planerade aktiviteter i syfte att nå fastställda mål 

Klubben och styrelsen arbetar löpande för att få fler, aktiva medlemmar, bl.a. genom att erbjuda 
många olika typer av aktiveter. 

§ 12. Övriga frågor för diskussion 

Inga övriga frågor. 
 
§ 13 Mötets avslutande 

Agneta Lundström förklarade mötet avslutat. 
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Agneta Lundström   Eva Löfbom 

Mötesordförande    Protokollförare 
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Anna Lindstredt   Malin Bergh 

Justerare     Justerare 


